
Městys Svitávka

JAKÉ jsou výhody 
nového systému? 

PROČ se město rozhodlo  
pro změnu? 

JAKÉ důsledky to bude mít 
pro mě jako pro občana?

MÁTE spoustu otázek 
k novému systému svozu odpadu?

PROČ JE 
DOBRÉ MÍT 

4 POPELNICE?

Odpovědi na tyto 
a spousty jiných otázek 

spojených s novým systémem 
svozu odpadu se dozvíte 

na „ekologicko-popelářské“  
besedě, která se bude konat

25. listopadu 2019 
od 16:30 hod.  
v Löw-Beerově vile


